

السيرة الذاتية

أشواق فاضل عباس محسن

الجامعة المستنصرية - كلية التربية

Mobile: 07700000000

Email: ashwaqfadil1970@uomustansiriyah.edu.iq

ملخص تعريفي:

- تدريسية في قسم علوم القرآن الكريم/كلية التربية/ الجامعة المستنصرية.

الشهادات الدراسية:

- حصلت على شهادة الإعدادية/الفرع العلمي من إعدادية الأمير الأنموذجية للبنات/ النجف الأشرف وبمعدل (97) وبترتيب (الثانية على المحافظة).
- حصلت على شهادة البكالوريوس من الجامعة المستنصرية/كلية التربية وبمعدل (98,20) وبتميز (الدرجة الأولى على الجامعة).
- حصلت على شهادة الماجستير من الجامعة المستنصرية/كلية التربية وبمعدل (91,111) وبتميز (الدرجة الأولى على الدفعة).
- حالياً طالبة دكتوراه في جامعة بغداد/كلية التربية-ابن رشد/قسم علوم القرآن والتربية الإسلامية.

الجوائز والتكريم الأكاديمي

- تكريم من وزارة التعليم العالي والبحث العلمي بالذهاب لحج بيت الله الحرام.
- تكريم من وزير التعليم العالي والبحث العلمي مع شكر وتقدير.
- تكريم من رئيس الجامعة المستنصرية مع شكر وتقدير.
- تكريم من مجلس النواب العراقي مع شكر وتقدير.
- تكريم من ديوان الوقف الشيعي مع شكر وتقدير.
- تكريم من الأمانة العامة للعتبة العباسية مع شكر وتقدير.

الخبرة الأكاديمية والتدريس:

- عملت في لجنة الترقيات العلمية/كلية التربية/الجامعة المستنصرية سنة 2013.
- أعمل الآن تدريسية في قسم علوم القرآن الكريم/كلية التربية/ الجامعة المستنصرية.

المقررات الدراسية التي تم تدريسها:

الدراسات الأولية	الدراسات العليا
مادة فقه العبادات/المرحلة الأولى مادة فقه الأحوال/المرحلة الثانية مادة أصول الفقه/المرحلة الثالثة مادة العقيدة الإسلامية/المرحلة الثانية	/

أشواق فاضل عباس محسن
١٤/١٠/٢٠١٤

الانتساب المهني او الجمعيات:

- لجنة الترقبات العلمية، لجنة البروفائل الأكاديمي، لجنة الخدمة التطوعية، لجنة الإرشاد الأكاديمي.

المنشورات العلمية

- بحوث علمية: (اختيارات الشيخ حسن الجواهري في الموضوعات الطبية المعاصرة)
- (اختيارات الشيخ حسن الجواهري في المعاملات المعاصرة)
- كتب مؤلفة: (الشيخ حسن الجواهري وجهوده في الفقه المعاصر)

تطوير المهارات:

- اشتركت في عدة دورات منها:-
 - دورة التأهيل التربوي، كلية التربية/الجامعة المستنصرية.
 - دورة صلاحية التدريس، لجنة من الجامعة المستنصرية.
 - دورة سلامة اللغة العربية، التعليم المستمر/الجامعة المستنصرية.
 - دورة الخبرة الوظيفية، كلية التربية/الجامعة المستنصرية.
 - دورة اللغة الإنكليزية TOFL، كلية الآداب/الجامعة المستنصرية.
 - دورة كفاءة الحاسوب IC3، كلية التربية/الجامعة المستنصرية.
 - دورة كشف الإستلال العلمي /كلية التربية-إبن رشد/جامعة بغداد.
 - دورة التلاوة والتجويد /كلية التربية-إبن رشد/جامعة بغداد.
- وحصلت على شهادات مشاركة في عدة ندوات وورش محلية وعربية وعالمية.

Curriculum Vitae

Ashwaq Fadel Abbas Mohsen

- Mustansiriya University - College of Education

Mobile : 07700000000

Email: ashwaqfadi1970@uomustansiriya.edu.iq

INTRODUCTORY SUMMARY: LECTURER IN THE DEPARTMENT OF HOLY QURAN SCIENCES / COLLEGE OF EDUCATION / AL-MUSTANSIRIYA UNIVERSITY

- Brief words, not brief paragraphs, in addition to some professional experiences

ACADEMIC CERTIFICATES:

- Currently a PhD student at the University of Baghdad / College of Education - Ibn Rushd / Department of Quran Sciences and Islamic Education
- I got On certificate Masters From the university Al-Mustansiriya / College Education And with a grade (Excellence) at a rate of (111) and in a sequence (first On batch) (91)
- I got On certificate BSC From the university Al-Mustansiriya / College Education With appreciation (excellence). At a rate of (98.20) and in a sequence (the first On university)

Awards and academic honors

- Honoring From Ministry education Higher and search Scientific to go Lahj a house Allah The forbidden
- Honored by the Minister of Higher Education and Scientific Research with thanks and appreciation
- Honored by the President of Al-Mustansiriya University with thanks and appreciation
- Honored by the Iraqi Council of Representatives with thanks and appreciation. Honored by the Shiite Endowment Office with thanks and appreciation. Honoring from the General Secretariat of the Abbasid Shrine with thanks and appreciation

:Academic and teaching experience

- She worked in the Scientific Promotions Committee / College of Education / Al-Mustansiriya University in 2013

:Courses taught

Preliminary studies	Graduate Studies
Jurisprudence of Worship / first stage Jurisprudence of Conditions / second stage Fundamentals of jurisprudence / third stage	

:Professional affiliation or associations



Handwritten signature: Ashwaq Fadel Abbas Mohsen
Blue circular stamp: College of Education, Al-Mustansiriya University

- Scientific Promotion Committee
- A committee profile Academic
- A committee the service voluntary
- A committee extension Academics

Scientific publications

- choices of Sheikh Hassan Al-Jawahiri in contemporary medical issues
- choices Sheikh Hassan jeweler in a transactions contemporary
- Authored books
- Sheikh Hassan Al-Jawahiri and his efforts in contemporary jurisprudence

:Skills development

I participated in several courses, including

- . turn Qualification educational . college _ Education / university Al-Mustansiriya
- . turn Power teaching . commission _ From the university Al-Mustansiriya
- . turn safety the language Arabic . education in Continuing / University Al-Mustansiriya
- . turn Experience functional . College Education / university Al-Mustansiriya
- turn the language english TOEFL . College Arts / University Al-Mustansiriya .
- turn efficiency Computer IC3 . College Education / university Al-Mustansiriya .
- . turn a statement extract Scientific / College Education - son Rushd / University Baghdad
- . And I got On Certificates to share in a several Seminars workshops local And Arabic And global